
KAUNO RAJONO ALŠĖNŲ SENIŪNIJOS SENIŪNAIČIŲ SUEIGA 

 

4 POSĖDIS 

 

P R O T O K O L A S 

 

2021 m. gegužės 6 d.Nr. VN-4 

Mastaičiai 

 

 

Posėdžio pirmininkas – Lina Bružikienė 

Posėdžio sekretorė – Jolanta Stasiukonienė 

Seniūnaičių sueigoje dalyvavo seniūnaičiai: Lina Bružikienė, Irmantas Karčiauskas, Loreta 

Vaičienė, Vitas Riškevičius, Aurelija Sederevičienė, Evaldas Malijonis, Darius Sadauskas, viso 7 

seniūnaičiai,seniūnė Indrė Dambauskienė.   

 

D A R B O T V R K Ė: 

1. Dėl 150 – ojo autobuso grafiko pakeitimo. 

2. Dėl gyventojų prašymo panaikinti greičio mažinimo kalnelį Vyčio Kryžiaus gatvėje. 

3. Dėl perėjos Pažėrų k. J. Lukšos gatvėje. 

4. Dėl akcijos „Darom“. 

5. Kiti klausimai. 

 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

 

1. S V A R S T Y T A. Dėl 150 – ojo autobuso grafiko pakeitimo. 

Pranešėja seniūnė Indrė Dambauskienė pristatė Mastaičių kaimo gyventojos Danutės Banevičienės 

prašymą pakeisti 150 – ojo autobuso grafiką. Panaikinus mikroautobusų maršrutą gyventojams nėra 

galimybės ryte nuvykti į darbą poilsio ir švenčių dienomis. Gyventoja prašo, kad autobusas iš 

Mastaičių išvyktų ne 7.30 val., o 6.00 val. poilsio ir švenčių dienomis.   

Diskusijoje dalyvavę seniūnaičiai pritarė šiam prašymui. 

 

1. N U S P R Ę S T A. Kreiptis į Kelių ir transporto skyrių dėl 150 – ojo autobuso grafiko 

pakeitimo. 

Balsavo: “už” - 7, “ „prieš“ -0, „susilaikė“ – 0. 

 

2. S V A R S T Y T A. Dėl gyventojų prašymo panaikinti greičio mažinimo kalnelį Vyčio Kryžiaus 

gatvėje. 

Pranešėja seniūnė Indrė Dambauskienė pristatė Jonučių kaimo Vyčio Kryžiaus gyventojų prašymą 

dėl greičio ribojimo kalnelio , esančio ties K. Dulksnio gatvės sankirta panaikinimo. Prašymo 

priežastis didelis skleidžiamas triukšmas girdimas gyvenamoje patalpoje. Šios greičio mažinimo 

priemonės taikymas nedavė laukiamo rezultato. Diskusijoje dalyvavę seniūnaičiai siūlė šį klausimą 

perduoti svarstyti Saugaus eismo komisijai. 

 

2. N U S P R Ę S T A.  Klausimą dėl greičio mažinimo kalnelio panaikinimo Vyčio Kryžiaus ir K. 

Dulksnio gatvių sankirtoje  teikti svarstyti Kauno rajono Saugaus eismo komisijai.    

Balsavo: “už” - 7, “ „prieš“ -0, „susilaikė“ – 0. 



3.  S V A R S T Y T A. Dėl perėjos Pažėrų k. J. Lukšos gatvėje. 

Pranešėja seniūnė Indrė Dambauskienė informavo, kad 2020 metais Alšėnų seniūnija buvo gavusi 

Pažėrų kaimo gyventojų prašymą dėl pėsčiųjų perėjos įrengimo Pažėrų kaime J. Lukšos gatvėje prie 

autobusų stotelės „Pažėrai“. Kadangi J. Lukšos gatvė yra regionins kelias, seniūnija 2020-07-02 raštu 

Nr. ALSD-127 kreipėsi į Lietuvos automobilių kelių direkciją prie Susisiekimo ministerijos dėl 

perėjos įrengimo. Gautame Kelių direkcijos atsakyme nurodoma, kad minimoje vietoje pėsčiųjų 

perėja negali būti įrengiama, nes neatitinka PPOT 16 pėsčiųjų perėjų įrengimo kriterijų, susijusių su 

eismo intensyvumu ir infrastruktūra: 

–    transporto priemonių eismo intensyvumas valstybinės reikšmės rajoninio kelio Nr. 1933Garliava–

Pažėrai–Veiveriai ties prašoma įrengti perėja yra apie 243 automobiliai per valandą, o pėsčiųjų eismo 

intensyvumas nėra didesnis nei 60 pėsčiųjų per valandą; 

Gyventojų atsakymas netenkina. Diskusijoje dalyvavę seniūnaičiai siūlė kreiptis į Savivaldybės 

Saugaus eismo komisiją. 

 

3. N U S P R Ę S T A. Klasimą dėl pėsčiųjų perėjos įrengimo Pažėrų k. J. Lukšos g. teikti svarstyti 

Kauno rajono Saugaus eismo komisijai.    

 

Balsavo: “už” - 7, “ „prieš“ - 0, „susilaikė“ – 0. 

 

4.  S V A R S T Y T A. Dėl akcijos „Darom“. 

Seniūnė informavo, kad vyks akcija “Darom” gegužės 8 d. Seniūnaičiai akciją koordinuoja savo 

seniūnaitijose. Nustatytos šiukšlių surinkimo vietos. 

 

5.  S V A R S T Y T A. Kiti klausimai. 

 

 

 

Pirmininkas                                       Lina Bružikienė 

 

Sekretorė                                         Jolanta Stasiukonienė 


